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Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

18. juni 2019 - Kl. 18:30 til 21:00 – Ravnshøj Skoleafdeling 

 

Vi starter kl. 18.30 med lidt godt at spise 
 

 
Fraværende: Brian, Maria, Lars Christian 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

 

 Godkendt. 

2. Økonomi 

Budgetopfølgning 30/4 – kort status 

 Som det ser ud nu, kommer vi ud med 
overskud på almenområdet på 525.000 kr. 

Det skyldes, at der i 2020 skal aflønnes folk i 
Projekt Anerkendt fra budget 19. Der er 

taget højde for evt. fald i elevtal. B&U har 

bedt om påholdenhed. 

 På Heldagsskolen kommer vi ud med nul. 
Her er vi udfordret af flere 

langtidssygemeldinger. 

 Sprogklassen for unge flytter pr. 1/8 til 
10.klassecentret. Der flytter personale med. 

Der forventes et mindre overskud på 

Modtagecentret. 

 Pga. et lavere børnetal end forventet i SFO 
er der en mindre forældrebetaling. Det 

modsvares af faldende lønudgifter. 

3. Undervisningens organisering 

Skemaer 
 

Understøttende undervisning 

Bilag er medsendt dagsorden. 
 

Ansættelser i ”Projekt anerkendt” 
 

Gennemgang af Jette 

 Skemaer fra afdelingerne udsendt på mail 
med kommentarer. Skemaerne blev kort 

kommenteret af Jette, John og Troels. 
Spørgsmål til skemaerne bør henvises til 

afdelingslederne. Skemaerne kommer ud til 

hjemmene 24-26. juni, hvorefter de er 
offentlige. Problematikken med manglende 

vikarer for de større børn blev løftet. 
Problematikken tages op på næste møde. 

 To UUV-timer konverteres generelt i 

distriktet til to-voksentimer i 4-9.klasse. Der 

udfyldes et formelt skema, hvor formålet 
begrundes. 

 Vi har søgt og fået dispensation til at køre 

en 7.klasse med 29 elever i Ravnshøj mod at 
tilføre et antal deletimer. 

 Processen omkring de forskellige 

klassesammenlægninger er gået fint. 

 Jette informerede om nye ansættelser som 
konsekvens af ”Projekt Anerkendt”. 

4. AULA 

Status 

 Indførelsen af AULA udskydes til uge 43. 

 Kommunikationen med forældre i AULA 

drøftes i lederteam og med personalet. 

5. Hvordan arbejder vi med at 
fastholde/tiltrække elever i vores distrikt 

Arbejdsgruppe nedsat med Troels som tovholder.  

 Arbejdsgruppen søger forældre. Henriette, 
Karina, Søren og Lasse vil gerne deltage. 

Gruppen forsøger at fastsætte et møde i uge 

32. 
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 Punktet drøftedes. Der fremkom mange 

mulige årsagsforklaringer og forslag. 

6. Skolebestyrelsens konstituering 

Drøftelser i forsættelse af møde for 1 år siden. 

 Konstitueringen fremadrettet drøftes til 
augustmødet. 

7. Nyt fra elevrådet  Intet nyt. 

8. Jette/Carsten orienterer 

 

 Intet. 

9. Eventuelt 

  

 Søren Kjær og Dorthe Tvilling bliver de nye 

medarbejderrepræsentanter i bestyrelsen. 

 Formanden takke de afgående 

bestyrelsesmedlemmer, 
elevrådsrepræsentanten Max og 

medarbejderrepræsentanten Anna Mette for 
deres indsats i bestyrelsen. 

 

 


